
 

 

Referat af bestyrelsesmøde  

Sejlklubben Mou Bro den 7. december kl. 18.30 

 

 

Suppleanterne er inviteret med. 
 

 

Punkt 9: Økonomi: nyt fra Karin, forsikringer, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Intet nyt, da Karin er syg. 
   
Punkt 24:   Gennemgang af indkommet post Ingen post.  
Punkt 298: Inventarliste   

Punkt 341: De aktive seniorer. Aktive seniorer holder vinterferie.  

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idé. Intet nyt.   

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Hals har meddelt at de afholder det årlige fællesmøde for Hals, 

Egense og Mou havn.   

Punkt 418:  Klubhus Relaterede ting. Intet nyt.  

Punkt 419: Klubaktiviteter 2021. Der er ikke flere aktiviteter i 2021.               

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. Krabbe klubben holder vinterferie.       

Punkt 426: Kajakopbevaring/ status. Intet nyt.   

Punkt 427: Legeplads. Der er foretaget jordprøver, og der blev ikke fundet noget der er i vejen for en ny 

legeplads. Vi afventer godkendelse fra kommunen.  

Punkt 428: Fartøjsinspektør.  

  

 

Eventuelt: I relation til etablering af nye molehoveder, blev Betina fra Egense havn imviteret, for at fortælle 

om processen som de havde i forbindelse med etablering af ny service kaj. Der blev lagt et stort arbejde i 

dialog med kommunen mht. tilskud og udførelse. Også Flid blev inddraget, og var til stor hjælp. 

Mole hoved på øst og vest. Der er modtaget et tilbud, indhenter flere. Der tages kontakt til Flid.  

Nye el tavler.  

Nytårs sild. Nytårssild i klubhuset 31.12.2021, er i bero, forventes ikke afholdt grundet corona. Der 

udsendes nærmere her om 


